
Zápis ze 15. jednání této školské rady, školní rok 2023/24
25.6.2024

Přítomní členové ŠR: Petr Hopfinger, Marie Hradilková, Martin Kozel, Hana Bílová, Jarmila
Dvořáková, Václav Kurel, Martin Vodička, Martina Sokolová Suková

Hosté: Ludmila Zhoufová

Omluvení: Martina Biegelová

1. Odsouhlasený program pro tuto poradu:
1.1. Aktuality
1.2. Schvalování Školního řádů a ŠVP
1.3. Reflexe cílů pro ŠR

2. Aktuality ze školy
2.1. Tiskneme vysvědčení, komunikujeme intenzivni s mnoha rodiči, proběhla akademie,

proběhlo spoustu výletů, škol v přírodě, šerpování, zahradní slavnost. Páté třídy, které
přichází z Komendy měli nově seznamovací akci s páťáky v Mokropsích, protože se budou
spojovat do 4 tříd. 5C jsme se rozhodli rozdělit, protože jich je nejméně, což je vždy plné
emocí. Ze 4 sedmiček děláme 3 osmičky.

2.2. Pedagogická rada proběhla. Máme více výchovných opatření, šíří se tu vandalismus a zatím
se to nedaří zastavit. Někteří deváťáci dostali dvojky z chování.

2.3. Paní zástupkyně Venclíčková končí ve své roli, zůstává již pouze na malý úvazek (2h) učit
ruční práce. Novou zástupkyní se stává p. Zálešáková.

2.4. Dál probíhají přípravy na implementaci programu KIVA. Někteří rodiče to vítají s nadšením,
někteří zdráhavě, většině je to zřejmě jedno - na představení programu dorazilo relativně
málo lidí, proběhlo dotazníkové šetření. Zkušenosti jiných škol hovoří o tom, že první
pololetí je náročné, následně se to zlepšuje a do roku bychom užměli být schopní
pozorovat nějaké výsledky.

2.5. Martina Sokolová Suková sdílela pozitivní zkušenosti z prvního roku implementace programu
KIVA - od organizace, přes zaznamenávání obsahu hodin až po typy pro tandemovou výuku.

2.6. Václav Kurel ocenil popis Etické výchovy v navrženém ŠVP. Doporučuje tyto obsahy více
propagovat a komunikovat ročidům.Hovořit o programu pozitivně (co přinese) než pouze
negativně (že sníží výskyt šikany).

2.7. Od září zavádíme pozici sociálního pedagoga
3. Změny v ŠVP a školním řádu

3.1. Škola navrhla s ohledem na zavádění programu KIVA a několik dalších diskusí aktualizovat
ŠVP (návrh zde) a školního řádu (návrh zde).

3.2. Navržené změny ŠVP a školního řádu byli členy školské rady oceněny a jednomyslně
schváleny.

4. Vyhodnocení cílů pro tento školní rok
4.1. Paní ředitelka stručně zhodnotila dosažení cílů, které předložila a školská rada je projednala

na svém 10. zasedání 26. června 2023 (zde) a jejich finální podoba je součástí zápisu z 11.
zasedání 18. září 2023 (zde).
4.1.1.Vizi školy se podařilo společně s pedagogickým sborem vytvořit, za podpory externího

facilitátora. Vznikly také hodnoty školy. Výsledek je přijatý většinou pedagogů. Rodiče a
žáci do procesu v tuto chvíli nebyli zapojeni.

4.1.2.Pracovní skupiny za účelem sdílení zkušeností a naplńování vzdělávacích potřeb
pedagogů vznikly a v průběhu roku pracovali. Sice v menší míře, než bylo původně
zamýšleno, ale výsledek lze považovat za úspěch.

4.1.3.Vzájemné návštěvy pedagogů byly systematicky podporovány a realizovali se.
4.1.4.Příprava na tandemovou výuku probíhala.

https://drive.google.com/file/d/1J4AQFLcXr75FAq41lcK3P-r3FAh3AIlt/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1qkU9ap5CqMuBezY7MVKFqqYCJ5asos5Y/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1-RfH4Lm_ySs2BPJDNlg8Mllykxxm41Qa/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/10ftw4B8MFWBu_I68hkbMEliI4RxjLRAn/view?usp=drive_link


4.2. Paní ředitelka na žádost členů ŠR představila vzniklou vizi školy a její hodnoty. Nad vizí a
hodnotami proběhla krátká debata ŠR. Další plán jak s tímto výstupem bude škola pracovat
se ještě utváří a vrátíme se k němu na některém z následujících setkání.

4.3. ŠR se shodla, že bychom na následujícím setkání debatovali o cílech pro následující školní
rok. Požádala paní ředitelku, aby opět připravila návrh za vedení školy.

4.4. Na následujícím jednání ŠR bychom se také rádi vrátili k reflexi a zhodnocení ročního
působení nové role p. Sticzayové, kterou vedení nově nazývá jako pedagogický konzultant.

5. Příští jednání školské rady proběhne 1.10. 2024. v 18:00 opět v aule. Pravděpodobně půjde o
poslední jednání ŠR v tomto složení, protože aktuálním členům během podzimu vyprší
mandát a čekají nás nové volby.

https://docs.google.com/document/d/1_DfwYb7QmADAx9kYys6BYolhNDK0BKpt/edit

